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Zatímco se Světové ekonomické fórum připravuje na další pokračování svého výročního zasedání ve
švýcarském Davosu, tak „mezinárodní organizace pro spolupráci veřejného a soukromého sektoru“ zahajuje
další fázi programu The Great Reset – nazvanou The Great Narrative.

Ve dnech 11. a 12. listopadu uspořádalo WEF – Světové ekonomické fórum v Dubaji ve Spojených
arabských emirátech dvoudenní setkání nazvané „The Great Narrative“ , na kterém se diskutovalo
o „dlouhodobějších perspektivách“ a „které spoluvytvářelo příběh, který může pomoci při vytváření
odolnější, inkluzivnější a udržitelnější vizi naší společné budoucnosti“ . WEF na něm shromáždila
futuristy, vědce a filozofy z celého světa, aby zde vysnili svou vizi toho, jak celý náš svět resetovat, a
jak bychom si mohli představit, jak by tento svět mohl vypadat v příštích 50 letech. Diskuse pak
budou shromážděny a následně i zveřejněny v připravované knize The Great Narrative, která by pak
měla vyjít v lednu 2022.

Vydání knihy The Great Narrative se tak bude časově přesně shodovat právě s výročním setkáním
WEF ve dnech 17. až 21. ledna 2022 ve švýcarském Davosu se zaměřením na téma: „Společně
pracovat, obnovit vzájemnou důvěru“. Podle WEF se jejich „ schůzka zaměří na urychlení
kapitalismu stakeholderů, využití technologií čtvrté průmyslové revoluce a zajištění
inkluzivnější budoucnosti lidské práce“ . Poselství je v podstatě stále stejné, po kterém WEF a
jejich partneři volali již od samého začátku akce COVID-19 – Velký reset ekonomických, vládních,
zdravotních, potravinářských a technologických systémů, které jsou dnes základem veškerého
lidského života.

Program Great Reset byl oznámen na začátku června 2020 WEF jako zjevná přímá reakce na
COVID-19. Spuštění The Great Reset podpořil Klaus Schwab, zakladatel a zároveň i výkonný
předseda Světového ekonomického fóra ; pak anglický princ Charles; Antonio Guterres, generální
tajemník OSN; a Kristalina Georgieva z Mezinárodního měnového fondu. WEF strávil poslední rok
hlavně spřádáním své propagandy a také partnerstvím s jednotlivými vládami a soukromými podniky,
které všechny sdílejí podobné cíle – svět řízený technokraty, kteří činí svá rozhodnutí shora dolů pro
masy, ale vše ve jménu boje za rozmanitost a udržitelnost.

Pravidelní čtenáři si asi pamatují, že se 18. října 2019 se WEF spojila s nadací Billa a Melindy
Gatesových a Johns Hopkins Center for Health Security na pandemickém cvičení na vysoké úrovni
známé jako Event 201 . Událost 201 simulovala, jak by současný svět reagoval na pandemii
koronaviru, která by se přehnala po celé planetě. Simulace si představovala umírání 65 milionů lidí,
masové uzavírky, karantény, cenzuru alternativních názorů pod rouškou boje proti „dezinformacím“
a dokonce se zde objevila i myšlenka na to zatknout ty lidi, kteří třeba jen zpochybňují oficiální
příběh pandemie.

Nyní, když se program Great Reset Agenda přesouvá do svého 2. ročníku, tak Schwab a jeho
spolupracovníci na WEF přesouvají své poselství a zaměřují se í na „Velký příběh“.
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Velký příběh a čtvrtá průmyslová revoluce

Než budeme diskutovat o skutečném obsahu události Velkého vyprávění, podívejme se, co to vlastně
znamená, tento „Velký příběh“. V mnoha formách mediálního vyprávění je takové vyprávění
definováno jako „ způsob prezentace propojených událostí s cílem vyprávět dobrý
příběh“ nebo „vyprávění souvisejících událostí v soudržném formátu, který se soustředí kolem
ústředního tématu nebo myšlenky“ . V našem každodenním životě můžeme na tato vyprávění pohlížet
třeba jako na způsob, jakým my jako lidé chápeme svět kolem nás. Tvoříme příběhy nebo vyprávění o
naší politické realitě a našich mezilidských vztazích.

Navíc ve filozofii může mít termín vyprávění ještě hlubší význam. Nedávno Tim Hinchliffe v Sociable
napsal o konceptu narativu vyprávění i ve vztahu k filozofii:

„Myšlenka velkého vyprávění je něco, co francouzský filozof Jean-Francois Lyotard
nazval „ velkým příběhem “ (aka „ metanarativ “), který  podle Philo-Notes „ slouží
hlavně k legitimizaci moci, autority a společenských zvyklostí “ — což je skoro vše,
čeho se velký reset snaží dosáhnout.

Autoritáři tak používají své skvělé, velké příběhy k tomu, aby zlegitimizovali
svou vlastní moc , a činí to tvrzením, že právě oni mají ty správné znalosti a
porozumění, které hovoří o univerzální pravdě.

Zároveň autoritáři používají tato velká vyprávění ve „pokusu přeložit alternativní účty do
jejich vlastního jazyka a  navíc i potlačit všechny námitky proti tomu, co sami
říkají “.

S tímto porozuměním by výzva WEF po „velkém příběhu“ měla být chápána tak, jak to také skutečně
je – tedy jako pokus vytěsnit všechny ostatní vize budoucnosti lidstva tím, že se WEF a jejich partneři
stanou středobodem příběhu, který je vykresluje jako hrdiny naší doby. To také naprosto dokonale
zapadá do technokratické filozofie, kterou uznává i zakladatel WEF Klaus Schwab. Představuje si
budoucnost, kde „veřejno-soukromá partnerství“ vlády a soukromých podniků a takzvaných
filantropů využívají svého bohatství, vlivu a moci k navrhování takové budoucnosti, o které věří, že je
pro lidstvo ta nejlepší. Ve skutečnosti se ale filozofie Technokratů spojuje s transhumanistickým
myšlením , které vidí celé lidstvo jen jako omezené, chybné a potřebující rozšíření technologií, aby se
urychlilo právě to, co Schwab nazývá čtvrtou průmyslovou revolucí.

První den Velkého vyprávění: Klaus Schwab seděl s Mohammadem Abdullahem Al Gergawim,
ministrem pro záležitosti vlády Spojených arabských emirátů, na diskusním panelu s názvem
Vyprávění o budoucnosti. „Jsme tu, abychom rozvinuli Velký příběh, příběh budoucnosti,“ uvedl
Schwab během diskuse na panelu. „Scházíme se dnes, abychom vytvořili skvělý příběh; příběh
budoucnosti . Cituji Jeho Výsost šejka Mohammeda bin Rašída Al Maktúma, viceprezidenta a
premiéra Spojených arabských emirátů a vládce Dubaje, když HH řekl: „Budoucnost patří těm, kteří
si ji dokáží představit, navrhnout a hlavně zrealizovat.“ Jsme tu nyní, abychom si představili
budoucnost, navrhli budoucnost a pak ji uskutečnili a provedli.“

Ministr Al Gergawi hovořil o tom, že veřejnost „hledá cestu k ‚Velké transformaci‘. Ministr se přičinil
o to, že sociální spravedlnosti na rovinu dával najevo, že použil všechny obvyklé módní výrazy
používané WEF a OSN, přičemž zmínil největší 1 % světa, který vlastní více bohatství než kdy
předtím, chudí na světě žijí z méně než jednoho dolaru na den. a klimatické změny. Al Gergawi také
opakovaně zmiňoval, že „budoucnost patří těm, kteří si ji představují, navrhují a realizují“, a také
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diskutoval o další fázi lidské evoluce a hlavní roli, kterou v ní bude hrát technologie.

„Lidská evoluce prošla fázemi – objevili jsme oheň, objevili jsme kolo – dnes s
technologií, ať se stane v příštích 50 letech cokoliv, bude úplně jiné. Takže pro nás, jako
lidstvo, jsme po statisíce let normálním tempem,“ uvedl ministr pro vládní záležitosti
Spojených arabských emirátů Mohammad Abdullah Al Gergawi. „Současné tempo je
složité, protože poprvé s technologií dáváme dohromady i naši společnost, ekonomiku,
naši vládu, náš život a existuje pouze jedna platforma. Cokoli se stane v budoucnu, bude
založeno na tom, co navrhneme nyní.“

Ministr také hovořil o potřebě, aby se vláda vyvíjela jako instituce stejným způsobem, jakým jsme
byli svědky vývoje institucí soukromého sektoru. Pravděpodobně jde o odkaz na skutečnost, že
hlavním posláním WEF je změnit roli vlády a soukromých podniků, dokud nebude téměř žádný rozdíl
mezi státní a soukromou mocí.

Dalším tématem, které bylo intenzivně diskutováno, byla čtvrtá průmyslová revoluce
(4IR) a metaverze . Metaverse bude diskutována v části 2 této série. 4IR je další pet projekt Klause
Schwaba, který byl poprvé oznámen v prosinci 2015. Jednoduše řečeno, 4IR je digitální panoptikum
budoucnosti, kde je digitální sledování všudypřítomné a lidstvo využívá digitální technologie ke
změně našich životů. Tento svět, který je často spojován s pojmy jako internet věcí, internet těl,
internet lidí a internet smyslů, bude poháněn 5G.a technologie 6G. Samozřejmě, pro Schwaba a další
globalisty se 4IR také hodí k centrálnímu plánování a řízení shora dolů. Cílem je sledovat a sledovat
společnost, kde se zaznamenávají všechny transakce, každý člověk má digitální ID, které lze
sledovat, a sociální nespokojenost je vyloučena ze společnosti prostřednictvím skóre
sociálního kreditu .

„Všudypřítomné mobilní superpočítače. Inteligentní roboti. Samořídící
auta. Neurotechnologická vylepšení mozku. Genetické úpravy. Důkazy o dramatických
změnách jsou všude kolem nás a děje se to všechno přímo exponenciální
rychlostí,“ napsal Schwab k oznámení 4IR.

V jednom okamžiku Schwab také ještě poznamenal, že je důležité uspořádat další setkání The Great
Narrative právě ve Spojených arabských emirátech. „Když jsem psal svou knihu a představil jsem
tento pojem 4IR jako podstatnou utvářející sílu pro naši budoucnost, cítili jsme, že je velmi důležité,
abychom skutečně spolupracovali na globální úrovni, abychom využili potenciál 4IR ve prospěch
lidstva. protože jako každá taková technologie má také určitá svá úskalí a může být zneužita i ke
škodě lidstva,“ uvedl Schwab v The Great Narrative. „Takže jsme založili tuto síť technologických
center po celém světě a vy jste byli první zemí, která reagovala pozitivně. Chtěl bych poděkovat panu
ministrovi za skvělou spolupráci, kterou zde máme s naším Centrem pro 4IR,a také jsem velmi rád,
že se nám zde sešli ekonomové, sociologové, ale i zástupci, vědci, kteří nám mohou všechny ty nové
technologie skutečně osvětlit.“

Během diskusního panelu Příštích 50 let hovořil Klaus Schwab s Jeho Excelencí Omarem bin Sultan
Al Olama, státním ministrem pro umělou inteligenci, digitální ekonomiku a aplikace pro práci na
dálku , o své vizi příštích 50 let pro svou zemi. Pan Al Olama je ale také partnerem WEF . Právě
během tohoto panelu padlo jasné rozhodnutí hostit The Great Narrative ve Spojených arabských
emirátech. Spojené arabské emiráty strávily posledních několik let sebepropagací jako ohniska pro
rozvoj digitálních technologií, konkrétně AI a robotiky. Ministr Al Olama dokonce vtipkoval, že cílem
jeho práce bylo nakonec se také proměnit v určitou formu AI.
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Ministr Al Olama také diskutoval o tom, jak hotely, taxi a další průmyslová odvětví způsobila revoluci
díky digitální technologii a nevyhnutelnosti digitalizace ekonomiky. „Nebudou existovat dvě
ekonomiky,“ prohlásil. „ Právě teď jsme v tomto inflexním bodě, kdy můžeme s jistotou říci – tradiční
ekonomika, digitální ekonomika, ale v jednom bodě, v blízké budoucnosti, jak se 4IR stane
běžnějším, bude existovat pouze ta digitální ekonomika . Nebo ekonomika, pokud nebude čistě
digitální, tak bude umožněna pouze digitálními prostředky.“

Al Olama také diskutuje o investicích své země do technologie 5G a o tom, jak jim tyto investice
pomohou vést jejich cestu do čtvrté průmyslové revoluce.

Tato diskuse o umělé inteligenci, 4IR, bezhotovostní digitální společnosti a Velkém resetu jsou dnes
ovšem pro průměrného člověka naprosto zásadní, aby je pochopil. Tito nikým nevolení technokraté
nadále pořádají akce a vydávají zprávy, jako by je lidé na celém světě snad sami žádali o pomoc a
vedení. Skrývají se sice pod nánosem shovívavosti, ale ta jejich fasáda je tenká a lidé ve světě
začínají pochybovat o skutečném poslání WEF, Gates Foundation, Rockefeller Foundation a
podobných velkých hráčů. Abychom porozuměli jejich skutečným záměrům, měli bychom si také
všímat akcí partnerských zemí a organizací WEF. Patří sem i Spojené arabské emiráty.

Technokratické autoritářství

I když se političtí vůdci Spojených arabských emirátů a Klaus Schwab mohou propagovat jako
hrdinové naší doby, měli bychom je posuzovat hlavně podle jejich činů a společnosti, kterou udržují,
ne podle květnatého jazyka, kterým nás rozptylují. Prostým faktem je, že třeba právěSpojené arabské
emiráty mají v oblasti lidských práv hrozné výsledky. Národ je známý tím, že deportuje ty, kteří se
zříkají islámu, omezuje svobodu tisku a dokonce prosazuje prvky práva šaría.

V roce 2020 Spojené arabské emiráty oznámily vytvoření rady pro lidská práva, která by se zabývala
otázkami lidských práv, ale kritici obvinili jejich vedení, že tento problém příliš „vyběluje“. Navzdory
slibům o změně a uvolnění zákonů kolem alkoholu a rozvodů si SAE stále snaží udržet si image
svobodného národa.

V září zákonodárci Evropské unie vyzvali Spojené arabské emiráty, aby propustily několik
prominentních aktivistů v oblasti lidských práv a dalších „mírumilovných disidentů“ vězněných v
zemi. Vyzvali také k bojkotu probíhající Expo 2020 v Dubaji. ( Sami organizátoři Expo
nedávno oznámili závazek k 17 cílům udržitelného rozvoje Organizace spojených národů, které jsou
součástí Agendy 2030 a Velkého resetu. ) Rezoluce vyzvala k „okamžitému a bezpodmínečnému“
propuštění Ahmeda Mansoora, Mohammeda al- Roken a Nasser bin Ghaith.

Mansoor je 52letý muž, který byl zatčen v roce 2017 a odsouzen k 10 letům vězení jen na základě
obvinění ze zveřejnění nepravdivých informací a „urážky postavení a prestiže SAE“, včetně jeho
příspěvků na platformách sociálních médií. Al-Roken je právník v oblasti lidských práv, který si v
současné době odpykává svůj 10letý trest vězení poté, co byl v hromadném procesu v červenci 2013
shledán vinným z pokusu o svržení vlády. Bin Ghaith byl také uvězněn na 10 let v březnu 2017 za
kritiku úřadů SAE prostřednictvím sociálních médií.

Podle zprávy Human Rights Watch z roku 2021 o SAE:

„V roce 2020 úřady Spojených arabských emirátů (SAE) pokračovaly v investicích
do strategie „měkké síly“ , jejímž cílem je vykreslit zemi jako progresivní, tolerantní a
práva respektující národ, přesto se její zuřivá nesnášenlivost vůči kritice naplno projevila
právě pokračujícím nespravedlivým vězněním předního lidskoprávního aktivisty Ahmeda
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Mansoora, akademika Nassera bin Ghaitha a ještě dalších mnoha aktivistů a disidentů, z
nichž někteří dokončili své tresty již před třemi lety a zůstávají přesto stále ve vazbě bez
jasného právního základu.

Mnoho aktivistů, akademiků a právníků si dnes odpykává dlouhé tresty ve věznicích
Spojených arabských emirátů, v mnoha případech po nespravedlivých procesech na
základě vágních a poměrně širokých obvinění, která porušují jejich práva na svobodu
projevu a sdružování.

Na první pohled tak všechna tato obvinění z porušování lidských práv činí rozhodnutí WEF uspořádat
akci Great Narrative v SAE značně zvláštními. Koneckonců, proč by organizace, která tvrdí, že je
motivována touhou po vytvoření světa, který je inkluzivnější, rozmanitější, udržitelnější a
spravedlivější, zavírala oči před těmito znepokojivými obavami a spojila se s vůdci Spojených
arabských emirátů? Tato volba však již ale dává dokonalý smysl, jakmile přijmete, že onen jazyk WEF
o férovosti a navrhování lepší budoucnosti lidstva je naprostý nesmysl.

V jejich vizi budoucnosti nebudete nic vlastnit a budete šťastní jako autoritářské národy, jako je
partner SAE s Big Tech, který bude monitorovat využívání uhlíku, elektřiny a dalších zdrojů jejich
obyvateli a zároveň přiřazovat sociální kreditní skóre k určení přístupu každého jednotlivce k
privilegiům jako je třeba cestování a práce. Toto je totiž ten „Velký příběh“, který si Technokraté tak
moc přejí vtisknout do našich myslí a srdcí v této „Dekádě transformace“.

Kdo bude navrhovat budoucnost?

Když Klaus Schwab zahajoval konferenci The Great Narrative, zmínil zde i jisté potíže s „formováním
budoucnosti“. Konkrétně řekl, že agendě Velkého resetu Světového ekonomického fóra stojí dnes v
cestě 3 překážky.

Za prvé, Schwab věří, že „lidé se stali mnohem sebestřednějšími a do určité míry egoističtí“. To, jak
říká, ale ztěžuje vytvoření kompromisu, protože utváření budoucnosti, nebo navrhování budoucnosti
obvykle vyžaduje společnou vůli lidí. Mně to zní spíše jako velmi rafinované přiznání, že lidé ve světě
se stále více zajímají o své vlastní osobní vize budoucnosti než o vizi technokratů. Dalo by se jistě
říci, že lidé jsou „sebestřední“ nebo „egoističtí“, ale jiný pohled na to je ten, že veřejnost si zkrátka
nepřeje mít takové schéma globálního vládnutí, které se pokouší i centrálně plánovat jejich životy.

Druhou překážkou, které čelí Schwab a WEF, je to, že „všichni jsme se s pandemií tolik zaměřili na
krizi“. Třetí překážkou transformace světa je to, že „svět se stal tak složitým“ a že „jednoduchá
řešení složitých problémů již nestačí“. Schwab také zmínil, že již neexistuje oddělení mezi sociálním,
politickým, technologickým a ekologickým – že „vše je propletené“.

„V takové situaci je velmi obtížné všechny skutečně spojit a představit si a navrhnout
budoucnost,“ uvedl Schwab. Opět se zdá, že to naznačuje, že Schwab si je dobře vědom toho, že
nebude schopen dobrovolně vnutit každému národu nebo populaci vize Technokratů Great
Reset/Great Narrative. Budou tam prostoje. Bude zde odpor a nesoulad se shora dolů, centralizovaná
vize třídy Predator.

Navzdory tomuto odporu dělnické třídy světa však stále existuje vážné nebezpečí, že technokraté
skutečně dosáhnou své vize. Predator Class stojící za The Great Reset, Agenda 2030 atd. strávili
desetiletí (ne-li staletí) plánováním a investováním bilionů dolarů do svých pokusů o celosvětovou
transformaci společnosti. Tito psychopati si plně uvědomují důležitost nastínění vize budoucnosti a
podniknutí konkrétních kroků k navržení této budoucnosti. Zatímco ve dne v noci pracují na realizaci
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svého scénáře noční můry, průměrný člověk si bolestně neuvědomuje despotické plány, které se
před nimi odvíjejí. Dokonce i ti, kteří jsou si vědomi plánů Velkého resetu, často postrádají jakékoliv
skutečně hmatatelné akce, které by zabránili pohlcení technokraticko -transhumanistickým
převzetím moci.

Chceme-li se osvobodit od Velkých Reseterů, tak musíme mít vlastní vizi budoucnosti, kterou
doufáme brzy navrhneme. Měli bychom strávit více času prací na manifestaci našich vizí
svobodného, prosperujícího a zmocněného lidstva, kde se oslavuje individuální svoboda,
sebevlastnictví a tělesná autonomie. Máme totiž sílu na to představit si, navrhnout a hlavně i
zrealizovat naši vizi budoucnosti. Máme moc vytvořit náš vlastní People’s Reset.

VELKÝ PŘÍBĚH METAVERS ČÁST 2: UKONČÍ
METAVERS DEFINITIVNĚ LIDSKOU
SVOBODU?
 

Zatímco WEF – Světové ekonomické fórum oznamuje svoji potřebu „velkého
příběhu“, který by sjednotil lidstvo okolo jejich technokratických ideálů, tak se
veřejnost dozvídá o plánech WEF a jejich partnerů na vybudování dystopického
virtuálního světa známého jako The Metaverse . 

V polovině listopadu se Klaus Schwab, výkonný předseda Světového ekonomického fóra, sešel s
Mohammadem Abdullahem Al Gergawim, ministrem pro záležitosti vlády Spojených arabských
emirátů, aby oznámili spuštění jejich dalšího Velkého příběhu. Toto oznámení ale vlastně jen
představuje další fázi programu pojmenovaného jako „Velký reset“ WEF.

„Jsme tu od toho, abychom rozvinuli náš nový Velký příběh, příběh naší budoucnosti,“ prohlásil
Schwab během diskusního panelu nazvaného Vyprávění o budoucnosti. „Scházíme se tu dnes,
abychom vytvořili další skvělý příběh; příběh patřící do budoucna. Cituji Jeho Výsost šejka
Mohammeda bin Rašída Al Maktúma, viceprezidenta a premiéra SAE a vládce Dubaje, když HH řekl:
„Budoucnost patří všem těm, kteří si ji dokážou jak představit, tak navrhnout ale hlavně
realizovat.“ Jsme tu tedy právě nyní, abychom si představili budoucnost, navrhli naši
budoucnost a pak ji uskutečnili.“

Jedním z žhavých témat, o kterých se diskutovalo na uvedení The Great Narrative, byla čtvrtá
průmyslová revoluce (4IR) .

4IR je domácí projekt Klause Schwaba, který byl poprvé oznámen již v prosinci 2015. 4IR je jakési
digitální panoptikum budoucnosti, ve které je digitální sledování všudypřítomné a lidstvo využívá
digitální technologie ke změně svých životů. Tento svět, často také spojovaný s termíny jako
„internet věcí“, „internet těl“, „internet lidí“ a „internet smyslů“, bude mít tento svět i technologie
5G a 6G pohánějící chytrá města, kde budou obvyklá pracovní místa a povinnosti. Budou sice i
nadále prováděné lidmi ale budou řízeny umělou inteligencí a využívat roboty. V této vizi je celé
lidstvo také označeno nějakou nositelnou digitální technologií, která spolupracuje jak s AI tak i s

https://theconsciousresistance.com/exposing-the-technocratic-transhumanist-cyberpandemic-agenda-with-whitney-webb/
https://theconsciousresistance.com/exposing-the-technocratic-transhumanist-cyberpandemic-agenda-with-whitney-webb/
https://thegreaterreset.org/
https://www.thelastamericanvagabond.com/facebook-metaverse-with-ryan-cristian/
https://www.weforum.org/videos/the-great-narrative-narrating-the-future-english
https://www.youtube.com/watch?v=SCGV1tNBoeU
https://www.youtube.com/watch?v=SCGV1tNBoeU
https://theconsciousresistance.com/trojanhorse/
https://www.thelastamericanvagabond.com/smart-cities-digital-prisons-great-reset/


chytrými městy.

Samozřejmě, pro Schwaba a další globalisty se 4IR také hodí k centrálnímu plánování a řízení shora
dolů. Cílem je sledovat a sledovat společnost, kde jsou všechny transakce zaznamenávány, každý
člověk má digitální ID, které lze sledovat, a sociální nespokojenost je vyloučena ze společnosti
prostřednictvím skóre  sociálního kreditu .

Dalším tématem zmíněným v The Great Narrative byl samozřejmě projekt Facebooku –
Metaverse. Koncepty čtvrté průmyslové revoluce a Metaverse jsou totiž zcela neoddělitelně
spojeny. Tento článek je proto jakýmsi stručným průzkumem konceptu a také těch společností, které
se právě snaží přivést virtuální vesmír k životu.

Pochopení Metaverse

Drtivá většina veřejnosti se o tomto termínu dozvěděla teprve nedávno a to jen kvůli nedávnému
oznámení, že Facebook změní své jméno na Meta, což je ale jen další óda na touhu Marka
Zuckerberga přesunout celé lidstvo do virtuálního světa známého jako Metaverse.

V červenci Zuckerberg vysvětlil své plány s metaverzí v rozhovoru pro The Verge a uvedl, že si
představuje budoucnost, kde lidé budou nosit brýle nebo kontakty, které ukazují virtuální realitu,
kde mohou komunikovat s přáteli a okolím.

„Myslím si, že pokud dokážeme pomoci vybudovat další sadu počítačových platforem a napříč naší
dosavadní zkušeností a to tím způsobem, který je pro nás přirozenější a umožní nám cítit se dokonce
více přítomní mezi ostatními lidmi, tak si myslím, že to bude velmi pozitivní věc,“ řekl Zuckerberg
pro The Verge . Vysvětlil zde také, že pro něj „ metaverse není jen nějaká virtuální realita “, ale spíše
něco jako „ trvalé, synchronní prostředí, kde můžeme být neustále spolu“ pomocí virtuální
reality, rozšířené reality , PC, nositelných mobilních zařízení a herních konzolí. Zuckerberg doufá, že
Metaverse nebude pouze „nějakým druhem hybridu mezi sociálními platformami, které dnes vidíme
všude, ale také virtuálním prostředím, ve kterém jste přímo virtuálně ztělesněni“.

Přibližně ve stejnou dobu, kdy Zuckerberg učinil svá prohlášení, tak řekla generální ředitelka
Facebooku Sheryl Sandbergová listu New York Times , že doufají, že jednoho dne „lidé budou
pořádat i své bohoslužby v prostorách virtuálního chrámu ve virtuální realitě“ a že „použijí
rozšířenou realitu jako vzdělávací nástroj k tomu, aby naučili své děti hlavní příběhy jejich víry.“

Zatímco se hodně mluví o změně názvu a potenciálu toho, čím by Metaverse nakonec mohl být, tak
ale původ jeho názvu pochází z populárního sci-fi románu Snow Crash. Ve Snow Crash hlavní
postava, Hiro Protagonist, existuje v jakési futuristické krajině, kde lidé naskakují do a zase ven z
alternativního vesmíru tvořeného právě takovou rozšířenou realitou a virtuální realitou.

Zatímco Snow Crash není prvním ani jediným románem, který si představuje alternativní realitu, kde
lidé využívají technologii k interakci s virtuálním světem a fyzickým světem rozšířeným o heads up
displeje, Snow Crash byl první, který použil termín Metaverse . Od Snow Crash:

„Takže Hiro tu vlastně vůbec není.“ Je v počítačově generovaném vesmíru, který jeho
počítač kreslí na jeho brýle a pumpuje do sluchátek. V žargonu je toto imaginární místo
známé jako Metaverse. Hiro tráví spoustu času v Metaverse.“

Navzdory utopickým slibům ze strany vedení společnosti Meta se již objevilo mnoho kritiků
Zuckerbergových plánů přesunout celou veřejnost ze skutečné reality do jeho simulované virtuální
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reality. Tom Valovic z CounterPunch pak popsal plány Metaverse následujícím způsobem:

„Chci být opatrný, abych zde raději nepopsal, o čem tento technologický převrat ve
skutečnosti je: jde o nic menšího než o pokus vytvořit si jinou, alternativní „realitu“, než
je ta fyzická, kterou právě nyní obýváme. K této nové realitě se samozřejmě budou moci
dostat pouze platící zákazníci a to jen ti, kteří si to mohou dovolit ale navíc i pochopit. Je
to technologie navržená elitami pro elity a implicitně za sebou tedy zanechává převážnou
část lidstva.“

„Zdá se, že Metaverse je součástí jakéhosi většího úsilí o implementaci technokratického
vládnutí a že také velmi pěkně zapadá do programu Světového ekonomického fóra
(WEF). Tato organizace je přitom tou oficiální hlásnou troubou třídy miliardářů.

První vlna nové invaze transhumanismu přijde s tzv. nositelnými zařízeními, tj. s různými
čelenkami, brýlemi pro virtuální realitu, tělesnými protézami, kožními implantáty a
dalšími vychytávkami. Další fází bude určitě pokus fyzicky zapojit naše těla do
elektronické alternativní reality, kde soukromí a individuální autonomie již nebudou
nadále vůbec existovat.“

Valovič má bohužel pravdu ve svém odhadu vize WEF. Pro třídu miliardářů a jejich loutkové
organizace, jako je právě WEF a nebo taková Organizace spojených národů, tak nabízí opravdu
Metaverse značný potenciál k tomu , ukořistnit veškerý život do digitálního vězení, kde mohou být
lidem zpoplatněni i veškeré služby a produkty čistě jen v digitální sféře. Veřejnost bude
pravděpodobně masírována propagandistickým vyprávěním o tom, že pobyt v Metavesmíru je pro
planetu lepší, nebo o tom, že v Metavesmíru nejsou žádné viry, kterých by se bylo třeba
obávat. Samozřejmě, že ale takový potenciál nějakého digitálního viru infikovat hardware a software
Metaverse – ale stejně tak jako i zapojené mysli – je více než jen trochu děsivý.

S pochopením skutečných plánů a záměrů těch, kdo dnes urputně ženou celé lidstvo směrem k
Metaverse, tak není příliš těžké si představit podobný svět, který odráží něco jako bylo v
hollywoodskému filmu z roku 2009, Náhradníci . Ve filmu hraje Bruce Willis agenta FBI, který
vyšetřuje smrt náhradního humanoidního avatara, ve kterém se ale lidé rozhodnou žít spíše než aby
žili ve vlastních tělech. Zatímco v Náhradnících je avatar alternativní fyzickou bytostí, tak v
Metaverse je avatar čistě digitální bytostí. Bez ohledu na to, tak konečným výsledkem je, že většina
lidí se rozhodne raději žít ve svých náhradních virtuálních tělech, spíše než ve svých skutečných,
lidských tělech. Je to ale i to, co nakonec uvidíme také s Metaversem? To ukáže jen čas.

Pokud se podaří zrealizovat technokratům jejich způsob naší budoucnosti, tak budeme mít fyzický
svět složený z chytrých měst, kde nebudeme nic vlastnit a budeme šťastní , přičemž ale
naše soukromí ale i individualita budou již navždy minulostí . Chytrá města by mohla potenciálně
třeba uzamknout lidi v jejich domovech a vypnout jim základní služby například během klimatických
uzamčení nebo při vypuknutí epidemie nejnovější varianty COVID. Mezitím ale klidně můžete ve
svém chytrém domě zcela ignorovat všechny problémy okolního, fyzického světa pouze nošením VR
brýlí, VR kontaktních čoček nebo případně rovnou implantátu, který vás napojí přímo na Metaverse.

Ve světě s lidmi bezpečně napojenými na Metaverse ve svých digitálních postelích mohli
Technokraté konečně v klidu dokončit své úplné převzetí veškerých přírodních zdrojů , ale i
ekonomiky a také lidstva samotného.
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Přivedení Metaverse k životu

Přestože je společnost Meta považována za tu hlavní hnací sílu při vytváření The Metaverse, tak
zdaleka nejsou tou jedinou společností, která na této vizi pracuje. Jak nedávno poznamenala CBS,
dnes již existuje „ 5 společností, které budují naši budoucnost virtuální reality “. Kromě Meta tak k
této potenciálně dystopické noční můře přispívají také společnosti Google, Microsoft, Apple, Valve a
Magic Leap.

Zatímco většina z těchto jmen je běžnému člověku dobře známá, Magic Leap je společnost, se kterou
bychom se měli více seznámit. Je vysoce pravděpodobné, že Magic Leap bude hrát velkou roli při
uvedení Metaverse do korporátního světa a pak, jak doufají, v masové přijetí spotřebitelů. I když je
společnost dnešním spotřebitelům méně známá, tak má stále ještě dostatek vlivu na to, aby přitáhla
takové poradce, jako je například Neal Stephenson, autor Snow Crash. Ve skutečnosti je Stephenson
tím „hlavním futuristou“ Magic Leap , kde nyní může spolupracovat s jejich technologickým
sektorem na uvedení svého konceptu Metaverse k životu.

Magic Leap byl založen již v roce 2010 s cílem přinášet jak rozšířenou realitu tak i virtuální realitu
masám. V roce 2017 Magic Leap spustil své „brýle pro smíšenou realitu“ s nadějí, že konečně
vypustí lidstvo do Metaverse. Nicméně, stejně tak jako u většiny předchozích pokusů – Facebook
Occulus Rift, Google Glass a Microsoft HoloLens – tento koncept zkrátka nebyl úspěšný.

Magic Leap v posledním desetiletí nenaplnilo očekávání a bylo ohlášeno, že pouze mezi koncem roku
2019 a červnem 2020 klesla hodnota společnosti z 6,4 miliardy dolarů na „pouhých“ 450 milionů
dolarů, což je ztráta neskutečných 93 procent. Podle většiny účtů tak byl projekt Magic Leap dost
neúspěšný.

Poté, v říjnu 2021, Magic Leap získal 500 milionů dolarů od neznámého zdroje . Magic Leap uvádí,
že investice pomůže společnosti zaměřit se na poskytování „ nejlepších řešení rozšířené reality (AR)
ve své třídě“ , včetně Magic Leap 2 do roku 2022. CEO Magic Leap Peggy Johnson uvedla, že
investice je „důležitým krokem k pokroku“. Posláním Magic Leap je totiž hlavně změnit způsob,
jakým dnes pracujeme.“

Sama Peggy Johnsonová je také součástí rebrandingu Magic Leap. Do společnosti nastoupila jako její
současná generální ředitelka v srpnu 2020 se zaměřením na „urychlení přesunu této společnosti na
podnikový trh“ a to poté, co se jí nepodařilo získat jakékoliv větší přijetí ze strany
spotřebitelů. Johnsonová řekla, že Magic Leap se nyní více zaměří na „vybudování robustního
podnikání napříč všemi sektory ekonomiky a to od zdravotnictví a výroby až po obranu a veřejný
sektor“.

Johnsonovi předchozí zaměstnavatelé poskytují trochu pozadí pro její zkušenosti a kontakty. Před
nástupem do Magic Leap byla od září 2014 až do srpna 2020 výkonnou viceprezidentkou pro rozvoj
podnikání ve společnosti Microsoft. Zdá se také, že ve své roli v Microsoftu byla rovněž jednou z těch
hlavních osob zapojených do partnerství Microsoftu s projektem ID2020, včetně toho, že byla
dokonce osobně přímo citována na titulní straně webu ID2020.

Projekt ID2020 je pokusem o vytvoření digitální identifikace pro každého jednotlivce na celé
planetě. Mezi hlavní partnery projektu ID2020 patří pochopitelně právě Microsoft, dále pak třeba
GAVI (financovaná nadací Billa a Melindy Gatesových) a nebo Rockefellerova nadace. Bylo to právě
během Johnsonové působení ve společnosti Microsoft, kdy bylo na Světovém ekonomickém fóru v
roce 2018 oznámeno jejich formální partnerství s projektem ID2020. Johnson během svého oznámení
také poznamenal : „Minulý rok v létě Microsoft podnikl první kroky směrem k realizaci ID2020 ve
spolupráci se společnostmi jako je Accenture a Avanade a to na prototypu digitální identity založené
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na blockchainu v Microsoft Azure.“

Zajímavé je, že Peggy Johnsonová v současnosti sedí také v představenstvu investičního fondu
BlackRock, kde tuto pozici zastává již od března 2018. BlackRock se v posledním roce dostal pod
veřejnou palbu hlavně kvůli svým investicím do nemovitostí, ale třeba také kvůli jejich akciím ve
společnosti Moderna, Inc.

Skutečnost, že Johnsonová má zkušenosti s prací s firmami jako Microsoft, BlackRock, WEF, ID2020
ale i s dalšími významnými hráči agendy The Great Reset, je také pravděpodobně jedním z hlavních
důvodů, proč byla vybrána právě, aby pomohla zahájit realizaci The Metaverse.

Johnsonové prohlášení v nedávných rozhovorech poskytují jakési okno do jejího vlastního uvažování
o konceptu virtuální rozšířené reality. Na své stránce LinkedIn nedávno diskutovala o svém prvním
roce ve funkci generální ředitelky Magic Leap.  „Před rokem, uprostřed globální pandemie, jsem se
připojila k Magic Leap jako generální ředitelka, inspirována vizí společnosti zesílit zde lidský
potenciál pomocí síly rozšířené reality (AR),“ napsala Johnsonová .

Johnsonová vysvětluje, jak Magic Leap plánuje nejprve dobýt prostředí podnikového pracovního
prostoru, než přejde na technologie pro přímé spotřebitele. Nastiňuje i několik dalších společností,
se kterými Magic Leap spolupracuje:

„Navázali jsme své partnerství se společností Ericsson  , abychom zlepšili procesy na
pracovištích v jejich továrnách a zvýšili tak efektivitu a vzájemnou
spolupráci. Oftalmologové z  Heru  použili naši technologii k vývoji řešení AR pro oční
vyšetření, čímž nahradili nákladný a těžkopádný diagnostický přístroj cenově
dostupnějším diagnostickým nástrojem vyšetření zraku. A  Farmers Insurance nedávno
použila Magic Leap k dálkovému školení nově najatých likvidátorů pojistných událostí
během pandemie, čímž se eliminovala potřeba ekologicky zatěžujícího cestování.“

V rozhovoru z února 2021 Johnsonová také na rovinu řekla své ano „ kapitalismu stakeholderů “,
klíčové složce agendy WEF Great Reset. „To, že jsme dnes malá společnost, neznamená ještě, že se
již také nemůžeme řídit principy kapitalismu stakeholderů,“ řekla v podcastu Leadership Next. 

Jen několik dní před prvním zveřejněním tohoto článku vystoupila Peggy Johnsonová na Web
Summit a odhalila tam některé další podrobnosti o plánech Magic Leap. Johnsonová řekla publiku,
že jsme již v rané fázi Metaverse. Podle Johnsonové, jak se fyzický a digitální svět časem spojí do
jednoho celku, tak lidé mohou mnohem méně létat a obecně se i o něco méně podílet na fyzické
realitě.

„ Pamatujete, když vás lékaři k operaci nepoužívali AR?“,  tvrdil Johnson, kdo by se mohl
zeptat. “ Nebudete chtít ten starý zážitek, budete chtít ten nový zážitek, protože to bude tak přesné a
přesné.“

Na Web Summit Johnsonová prohlásila, že pro ni bylo cílem „osvobodit se“ od toho, abychom se
nadále dívali dolů na naše obrazovky, a místo toho chce přimět uživatele, aby se dívali na svět okolo
sebe. Navzdory tomu, že mnoho příznivců Metaverse dnes tlačí na úplné ponoření se do virtuální a
rozšířené reality, tak Johnsonová tvrdila, že to není její cíl. “ Nechci žít ve zcela uzavřeném světě,
kde vstupuji do jiného světa na celé dlouhé hodiny v jednom kuse,“ uvedla. „Chci žít ve svém
fyzickém světě a pouze si nechat tento svět více rozšířit. Tam si myslím, že skutečně jdeme, a to je
také ten skutečný příslib Metaverse.“
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I když sama Johnsonová možná nemá v úmyslu, aby se Metaverse stal tou novou všezahrnující
realitou, která by úplně nahradila fyzickou realitu, tak ale pro všechny ty Zuckerbergy, Microsofty a
WEF světa je to přesně to, co s Metaversem zamýšlí.

Síť technokratů pracujících na vybudování této reality by měla být důvodem k poplachu pro každou
rozumně myslící mysl. Meta, Microsoft , Google, Apple, Světové ekonomické fórum, Amazon a další
mají dnes skutečně v úmyslu překlenout propast mezi virtuální a fyzickou realitou. Metaverse tak
slouží jejich konečné vizi ovládnutí lidstva prostřednictvím digitální technologie a vymazání
veškerého soukromí a individuality.

Jediné, co ještě stojí v cestě této technokratické dystopii, jsou jen všechna svobodná srdce a mysli
lidí tohoto světa. Musíme toto jejich úsilí rázně a nekompromisně odmítnout a místo toho se snažit
znovu se spojit s fyzickým světem kolem nás. Zatímco se technokraté pokoušeli použít COVID-19
právě jako účinnou metodu k přerušení lidského spojení, abychom mohli toužit po něčem podobnému
Metaverse, tak bychom naopak měli tuto jejich propagandu překonat a znovu se fyzicky spojit s
našimi bližními a bohatým přírodním světem. Nyní je ten pravý a nejvyšší čas bojovat za naši
lidskost, než tato společenská Třída Predátorů zcela zruší naše fyzické spojení mezi sebou navzájem
ale i s naší planetou.
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